

INFLUENZA

FRANCE (information dated 21 May 1974). —¹ From 20 April to 17 May, 28 cases of infection with virus A and 34 cases of infection with virus B were confirmed by serological tests in most regions of the northern half of the country, including the Paris area.

A localized epidemic associated with virus A was observed in the region of Orleans, in a village of 1500 inhabitants where about 80 cases occurred in small family foci between 1 and 15 May. The disease was clinically mild, except in some young children who had fevers of 40° C. A strain of virus A antigenically close to A/Port Chalmers/1/73 was isolated.

¹ See No. 16, p. 138.

GRIPPE

FRANCE (information en date du 21 mai 1974). —¹ Du 20 avril au 17 mai, 28 cas d'infection à virus A et 34 cas d'infection à virus B ont été confirmés par les examens sérologiques dans la plupart des régions de la moitié nord du pays, y compris la zone parisienne.

Une épidémie localisée associée au virus A a été observée dans la région d'Orléans, dans un village de 1500 habitants où environ 80 cas se sont produits par petits foyers familiaux entre le 1^{er} et le 15 mai; l'affection fut bénigne au point de vue clinique, excepté chez de jeunes enfants qui présentèrent une fièvre de 40° C; on a isolé une souche de virus A proche au point de vue antigénique de A/Port Chalmers/1/73.

¹ Voir N° 16, p. 138.